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Päevakorrapunkt nr 1 

 

Määruse eelnõu 2021-06-03 Kiili valla arengukava 2022-2030 ja eelarvestrateegia 2022-

2025 kinnitamine, II lugemine 

 

- 11/08 andis Aimur Liiva ülevaate arengukavale esitatud ja arengukavasse sisse 

viidavatest muudatusettepanekutest. Ainukesed muudatusettepanekud tulid 

vallavalitsuselt, arengukava ja eelarvestrateegia avalik arutelu on määratud 30. 

augustiks.  

Olulisemad muudatusettepanekud: Kiili hariduslinnakus gümnaasiumiosale 

mõeldud eraldi hoone kavandamine kooli parkla tagusel kinnistul, Voore tänavale 

erahooldekodu kavandamine, Nabala tee 14 kinnistu ja hoone kooli tarbeks 

omandamine, täiendavate kergteede kavandmine – Opmani tee ja Valli tee äärde, 

algkooli kavandamine RMK alal Viirpuu tänavast lõunas.  

 

- Tänasel 08/09 arutelul lisati muudatusettepanekutele Vambo Kaal ettepanek - Välja 

tuleb töötada eraldi arengukava, millist  haridusasutuste infrastruktuuri Kiili vald eri 

piirkondades pikas perspektiivis vajab ning millist praegu planeeritakse koos 

konkreetsete mahtude ja õpilaste arvude ning tähtaegadega. Hariduse arengukava 

tuleb laiapõhjaliselt vallas läbi arutada. 

- Vallavalitsus võttis tagasi muudatusettepaneku  - Asendada lk 31 tekst: Lähema 

kolme aasta perspektiivis on vajalik lõpliku asukoha fikseerimine valla 

põhjapiirkonnas ja detailplaneeringu algatamine algkooli rajamiseks.  

Uus lõik: Kiili Gümnaasiumi arendamine toimub läbi hariduslinnakuks kujunemise, 

mille tarbeks on vajalik rajada lähema viie aasta perspektiivis uus hoone 

gümnaasiumiklassidele praeguse kooli parkla tagusel alal. Lisaks selle juude kogu 



 

 

koolikompleksi teenindav kunstmuruga jalgpalliväljak ning 20 aasta perspektiivis ka 

uus staadion. Kiili kooli gümnaasiumiosa kasvab lähiaastatel vähemalt 180 õpilaseni 

ning lähtuvalt gümnaasiumihariduse sptsiifikast on vajalik selle selgem eraldamine 

ülejäänud kooliastmetest.  – Hariduslinnaku idee, kui üks võimalik arenguvariant, 

peaks sisalduma üldises hariduse arengukavas ja ei ole vajalik eraldi kajastada. 

 

Komisjon hääletas kõiki muudatusettepanekuid ükshaaval 

1. Täiendada lk 14 leoetelus:  - Veevarustuse tagamine lisanduva asustuse ja 

ettevõtluse tarbeks – 7 poolt, 0 vastu, 0 erapooletut 

2. Asendada Tabel 2 - Potentsiaalselt lisanduda võivate elanike arv detailplaneeringute 

alusel – 4 poolt, 2 vastu, 1 erapooletut. (Erki Arakas ja Vambo Kaal ei nõustu 

planeeringute tabelis ühe elamuühiku kohta arvestusliku elanike arvuga 2,6).  

3. Asendada lk 31 tekst: Lähema kolme aasta perspektiivis on vajalik lõpliku asukoha 

fikseerimine valla põhjapiirkonnas ja detailplaneeringu algatamine algkooli 

rajamiseks.  

Uus lõik: Kiili Gümnaasiumi arendamine toimub läbi hariduslinnakuks kujunemise, 

mille tarbeks on vajalik rajada lähema viie aasta perspektiivis uus hoone 

gümnaasiumiklassidele praeguse kooli parkla tagusel alal. Lisaks selle juude kogu 

koolikompleksi teenindav kunstmuruga jalgpalliväljak ning 20 aasta perspektiivis ka 

uus staadion. Kiili kooli gümnaasiumiosa kasvab lähiaastatel vähemalt 180 õpilaseni 

ning lähtuvalt gümnaasiumihariduse sptsiifikast on vajalik selle selgem eraldamine 

ülejäänud kooliastmetest. - Vallavalitsus võttis ettepaneku tagasi – hääletust ei 

toimunud 

4. Asendada Lisa 1. Kiili valla arengukava tegevuskava 2019–2022 – 7 poolt, 0 vastu, 

0 erapooletut 

5. Täiendada kaasajastatud statistika ja informatsiooniga peatükke  

1.2 Rahvastik,  

1.3 Peamised arengutegurid ja väljakutsed,  

2.1 Üldised valitsussektori teenused,  

2.4 Keskkonnakaitse,  

2.6 Tervishoid,  

2.8 Haridus,  

2.9 Sotsiaalne kaitse,  

2.10ttevõtlus ja erateenused 

- 7 poolt, 0 vastu, 0 erapooletut 

 

6. Kooli ehitusega võiks alustada esimesel võimalusel. Lisaks võimla jne. – Teadmiseks 

võetud, hääletust ei toimunud 

7. Välja tuleb töötada eraldi arengukava, millist  haridusasutuste infrastruktuuri Kiili 

vald eri piirkondades pikas perspektiivis vajab ning millist praegu planeeritakse koos 

konkreetsete mahtude ja õpilaste arvude ning tähtaegadega. Hariduse arengukava 

tuleb laiapõhjaliselt vallas läbi arutada. – 7 poolt, 0 vastu, 0 erapooletut 

8. Haridusvaldkonnale eraldi dokument / arengukava – 7 poolt, 0 vastu, 0 erapooletut 

  

Eelnõu II lugemise lõpetamine - Otsustamisel – 5 poolt, 2 vastu, 0 erapooletut. 

Otsustati: Toetada eelnõu vastuvõtmist, kus arengukavva on lisatud muudatusettepanekud. 

 

 

 

 



 

 

Päevakorrapunkt nr 2 

 

Määruse eelnõu 2021-09-01, Kiili valla 2021. aasta II lisaeelarve vastuvõtmine, I lugemine. 
 

- Annika Netse ja Karin Sillmann tutvustasid eelnõud ja selgitasid lisaeelarvet. 

 

Otsustamisel – 7 poolt, 0 vastu, 0 erapooletut. 

Otsustati: Toetada eelnõud ja suunata volikogusse I lugemise lõpetamiseks. 

Kommentaar – Lasteaia moodulmaja soetamisel vaadata valla ja KVS rendileping üle. 
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